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اهالی محله رضاییه از تردد معتادان در محله و پشت دیوارهای خط راه آهن گلایه  دارند

در محاصره ر�ل ها!

دم
ـر

مـ
ی 

دا
بست! توصیف ص بن  ای در  محله 

کامل و جامع اهالی از محله ای 

با قدمتی دور و دراز کــه به گفته 

ساکنان قدیمی، اولین ایستگاه 

اتوبوس شرکت واحــد در محله 

رضاییه بـــوده اســـت. رضاییه 

از جمله محلاتی است که به دلیل 

هم جواری با خط راه آهــن برای 

اهالی و توسعه کمی و کیفی اش 

مشکلاتی ایــجــاد شــده اســت.

در تریبون مردمی این هفته شهرآرا به سراغ شهروندان 

ساکن در محله رضاییه می رویم تا از نزدیک با اهالی 

گفت وگو کنیم. محله رضاییه تبدیل به جزیره شده 

است؛ این جمله را هر شهروندی که در این تریبون 

ــی آورد. اهالی می گویند  حضور دارد بر زبان م

یندگان مشهد  های اخیر بارها نما طی سال 

در مجلس شورای اسلامی و اعضای ادوار مختلف 

شورای اسلامی شهر به این محله آمده اند و پای 

گلایه های مردم نشسته اند، اما هیچ کدام فایده 

ملموسی برای اهالی نداشته است. حالا چند 

وقتی است که پای معتادان به دیواره های محصور 

شده خط راه آهن باز شده است و شب ها از لابه لای 

دیوارها به داخل محله می آیند و اقلام 

خودروهای اهالی را به سرقت می برند.

نبود دسترسی مناسب

رئیس شورای اجتماعی محله با بیان 

ییه  لــی محله رضا هــا ینکه همه ا ا

از بن بست بودن محله به دلیل وجود 

مند هستند، آهـــن گلایه  ــل راه  ری

توضیح می دهد: مسئولان در پاسخی 

انــد، گفته اند  که به شهروندان داده 

طی سال های آینده ریل جمع آوری 

می شود و زمان مشخصی نداده اند.

اهالی از شهرداری تقاضا داشتند که با 

انجام طرح مطالعاتی زیرگذر خودرو ایجاد شود 

که به محله سجادیه دسترسی پیدا کنند یا اینکه 

از آن سمت دیگر با ایجاد مسیری از بوستان وحدت،

دسترسی خیابان یا پل به بولوار شهدای زینبیون 

ایجاد شود.

برای مشاهده وضعیت دور محله گشتی می زنیم.

واقعیت همان است که شهروندان می گویند، ضلع 

شرقی محله کاملا به دلیل خط راه آهن بسته شده 

است و ورودی و خروجی مناسبی در محله نیست.

حمید صفری در ادامه از تبعات وجود خط راه آهن 

در مجاورت محله می گوید: همچنین ساکنان 

از نداشتن خروجی و ورودی مناسب در محله گلایه 

دارند. قبلا ورودی محله از وحدت ۱۲ بوده است 

که به دلیل احداث مجتمع قضایی دادگستری 

با ایجاد ورود ممنوع، امکان خروج از محله میسر 

نیست و باید از کوچه های ده متری برای خروجی 

استفاده کنیم که همین نیز مشکل است و بابت 

همین، سازمان اتوبوس رانی، ون یا مینی بوس 

را از داخل محله جمع آوری کرد چون امکان خروج 

چنین وسایل نقلیه ای از محله وجود ندارد. حداقل 

از یک قسمت بوستان ارغوان برای ایجاد دسترسی 

جدید ورود و خروجی محله احداث شود. وسایل 

نقلیه امدادی در زمــان حادثه نیز دچار مشکل 

شده اند.

وضعیت نامناسب پارک محله

در ادامه تریبون مردمی، به سمت بوستان رضاییه 

می رویم. علی اصغر زارع زاده، یکی از ساکنان 

قدیمی محله بیان می کند: بوستان رضاییه وضعیت 

روشنایی مناسبی ندارد و معتادان شب ها پشت 

سرویس بهداشتی تجمع می کنند. شهروندان 

از شهرداری منطقه ۵ درخواست دارند به وضعیت 

نامناسب پارک رسیدگی کند.

معتادان پشت دیوارهای خط راه آهن

یگـر  د   ز نی ا سـپس حسـین سـلطا

سـاکنان محلـه دربـاره دیوارهـای 

محصورکننـده محلـه به دلیـل خـط 

راه آهـن توضیـح می دهـد: در مسـیر 

ریـل راه آهـن و پشـت دیوارهـای خـط 

معتادانـی اسـت  ز  آهـن مملـو ا ه  را

شـوند    رد محلـه می ها وا   شـب   که

و به سرقـت در محلـه اقـدام می کننـد.

او ادامـه مـی دهـد: دقیقـا محـدوده ای 

که زائـران سـوار بـر قطـار از شـهر خارج 

یا به شـهر وارد می شـوند با یک جمعیت 

زیـاد معتـاد در کنـار دیوارهـا روبـه رو 

می شـوند، قبلا پلیس در مسـیر ریل گشـت می زد 

. حضـور معتـادان  چنـان زیـاد شـد که دیگـر پلیـس 

هـم ایـن مشـکل را رهـا کـرد.

این شهروند در ادامــه مشکلات محله می گوید:

از ایــجــاد گرد و خاک   ۴ شهروندان خیابان امــت 

(آلودگی هوا) و آلودگی صوتی زمین بزرگ شرکت 

خدمات مهندسی ابنیه فنی راه آهن گلایه مند 

ــات عمرانی  ــدام هستند.  شرکــت راه آهـــن از اق

در مجاورت منازل مسکونی خودداری کند.

حمایت شهرداری از احداث روگذر روی خط راه آهن

یی عملی نشدن  ــرای پیگیری وضعیت چرا ب

وعده ها برای انتقال ایستگاه راه آهن به خارج شهر 

یا احداث مسیرهایی برای خروج محله از بن بست،

۵ می رویم. بــه سراغ سرپرست شهرداری منطقه 

حسن صالحی مفرد در این باره توضیح می دهد:

موضوع راه آهن چندین سال از طریق شهروندان 

بارها نمایندگان  در حــال پیگیری بوده است و 

مجلس و اعضای شورای اسلامی شهر به این محله 

آمده اند و با ساکنان گفت وگو کرده اند و خروج 

از بن بست به اصطلاح شهروندان به جابه جایی 

راه آهن بستگی دارد و طرح جابه جایی راه آهن 

از طریق دستگاه های اجرایی بالادستی در حال 

افزاید: ظاهرا مثل شهر  می  پیگیری اســت. او 

فرودگاهی که قرار است فرودگاه جابه جا شود برای 

راه آهن نیز این چنین برنامه ای دارند که جابه جا 

شود و به بیرون شهر منتقل شود. برنامه دیگری 

که در حد طرح مطرح شده این است که مانند برخی 

خطوط راه آهن در تهران به یک طبقه زیرسطحی 

و به عبارتی خط راه آهن به یک سطح زیرین جابه جا 

شود. بدین صورت که خط راه آهن از یک نقطه ای 

به سطح پایین تر از زمین جابه جا شود و خیابان ها 

از طریق روگذر به یکدیگر متصل شوند. سرپرست 

شهرداری منطقه ۵ بیان می کند: اگر قرار نباشد 

ایستگاه راه آهن جابه جا شود، شهرداری با طرح 

البته که همه این طرح ها  دومی موافق است و 

هزینه بر و زمان بر است.

صالحی مفرد درباره دسترسی های محله می گوید:

بولوار شهدای زینبیون  بوستان وحــدت به  از 

دسترسی موجود است و نیازی به دسترسی جدید 

ییه  ن رضا یی بوستا پیرا ز . همچنین با نیست

در اعتبارات سال ۱۴۰۲ لحاظ شده و اعتبار آن 

مرحله انتخاب  در  تخصیص پیدا کرده است و 

پیمانکار هستیم و به تبع آن روشنایی بوستان نیز 

اصلاح می شود.

 جمع آوری معتادان پشت دیوارها مطالبه راه آهن

است

اما درباره حضور معتادان در کنار دیوارهای راه آهن،

مسئول روابط عمومی اداره کل راه آهن خراسان 

ــل راه آهــن زیرگذرهای  رضوی می گوید: اداره ک

ــرای عبور و مــرور شهروندان از زیر  متعددی را ب

خطوط راه آهــن تعبیه کــرده اســت. جمع آوری 

معتادان در کنار خطوط راه آهــن جزو مطالبات 

اداره کل راه آهن استان است و دستگاه های اجرایی 

متعددی باید پای کار باشند. جواد معراجی فر 

می افزاید: ما همه مسیرها را دیوارکشی کرده ایم 

اما جمع آوری معتادان در حوزه اختیارات ما نیست 

و البته که حضور این افراد برای تردد قطارها نیز 

مشکل ایجاد می کند.

مسئول روابط عمومی اداره کل راه آهن خراسان 

رضوی درباره فعالیت عمرانی در مجاورت منازل 

بیان می کند: فعالیت   ۴ مسکونی خیابان امت 

عمرانی و آلودگی صوتی در آن زمین نداریم.  اگر 

لازم باشد حــضــوری بــرویــم و مــشــاهــده کنید 

ایستگاه شهید  آنجا نداریم. در  فعالیتی در  که 

مطهری همه موارد واردات و صادرات کالا صورت 

می گیرد و مسئله آلودگی هوا و صوتی در آن نقطه 

یک سوءتفاهم است.

 برگزاری 
اردوهای نذر 
شفا برای بیماران 
محروم

ند  و شهر یــک  | نبخش جها ملیحه 

ــرف مــردم  در پــیــامــی بــه ســتــون ح

ــرم مطهر رضوی  ــا در ح « آی نوشت:

مکانی مانند دارالشفای امام وجود 

دارد که برای زائران یا حتی شهروندان 

بی بضاعت ویزیت رایگان باشد یا دارو 

رایگان دریافت کنند. لطفا اگر    را

هست اطلاع رسانی کنید.»

پیرو درخواست این شهروند، جمال 

رستم زاده، مدیر خبر و رسانه های 

نوین آستان قدس رضوی د راین باره 

ثابت  می گوید: به صورت عمومی و 

چنین مکانی وجــود نـــدارد، اما 

برنامه ریزی هایی در طول سال برای 

و    م نجا ره ا تی هموا ما قدا چنین ا

اجرایی شده است.

زاده بیان می کند: به عنوان  رستم 

با  مثال بیمارستان سیار رضوی که 

مشارکت بنیاد کرامت رضوی تأمین 

بـــرای بیماران بی بضاعت    دارو را

در طول سال انجام می دهد یکی از این 

اقدامات است. در این برنامه از طرف 

آستان قدس رضوی در مکان های 

جای  به  محروم هستند  مختلف که 

اینکه مردم به دارالشفا مراجعه کنند،

به این افراد در مناطق محروم سر زده 

آن مناطق  می شود و چند روز در 

هستند و به بیماران رایگان رسیدگی 

می کنند.

وی می افزاید: در سال گذشته چهارده 

دوره اردوهای نذر شفا در همین زمینه 

با مشارکت پزشکان، برگزار شد که 

دارو و درمان رایگان بوده است.

نگاه روز

بدون شرح

شهروند:  عکسارسالیاز
احساناحمدزاده

 در مسیر ریل 
راه آهن و پشت 
دیوارهای خط 
راه آهن مملو 

از معتادانی است 
که شب ها وارد 
محله می شوند 

و به سرقت در محله 
اقدام می کنند

 در مسیر ریل 
راه آهن و پشت 
دیوارهای خط 

مردمی یبـون
تر

 با پیگیری شهرآرا برای چالش پمپ بنزین ها و سوخت گیری خودروها صورت گرفت

۳۰۰ بازدید ویژه از جایگاه های سوخت مشهد

های اخیر  هفته  یلدا مهدوی| در 
موضوع خرابی نازل های تعدادی پیگیری

از پمپ بنزین ها مطرح شد. در این 

رتباط شهروندان ضمن گلایه  ا

مبنی بر خرابی نازل های برخی از پمپ بنزین ها،

از طولانی شدن زمان انتظار برای سوخت گیری 

همین راستا شهرآرا پیگیری    . در گلایه کردند

با شرکت فرآورده های نفتی داشت و مقرر شد موضوع 

خرابی نازل های پمپ بنزین ها بررسی و گزارشش 

ارائه شود.

در بررسی و پیگیری دوباره برای کم وکیف اقدامات 

صورت گرفته درباره نازل های پمپ بنزین، سید 

ــط عمومی  ب طلب مدیر روا محمدجعفر قائمی 

شرکت پخش فرآورده های خراسان رضوی با ارائه 

گزارشی این طور می گوید: نظارت بر تأمین و توزیع 

فرآورده های نفتی در مراکز عرضه با حساسیت بسیار 

در حال انجام است و در این ارتباط نیز وضعیت پمپ 

بنزین های مشهد همواره رصد می شود.

مدیر روابــط عمومی شرکت پخش فرآورده های 

خراسان رضوی در ادامه با اشاره به پایان تابستان،

این طور بیان می کند: در طی سه روز، بالغ بر سیصد 

بازدید از تمام جایگاه های عرضه سوخت صورت 

گرفت. البته این تعداد بازدید جدا از بازدیدهای 

متداول این شرکت است.

قائمی طلب در ادامه این تأکید را دارد که: در این 

بازدیدها تمامی جایگاه ها مورد پایش قرار گرفت 

و نواقص برطرف شد. به گفته مدیر روابط عمومی 

شرکت پخش فرآورده های خراسان رضوی در حال 

ــال  ــوان در ح حــاضر تمــام جایگاه ها بــا تمــام ت

خدمت رسانی به مردم هستند.

محاسبه مبلغ قبض برق 
براساس الگوی مصرف

ــدایـــی یکی  ــی| فـ ــلال ک
از شهروندان در پیامکی پیگیری

«مبلغ قبض برق  نوشت:

منزل ما در مــاه گذشته 

۱۳۶ هزار تومان بود، اما این ماه به ۴۰۰ هزار 

تومان رسیده است. از شرکت برق پیگیری 

کردیم و پاسخ دادند از آنجا که کنتورها 

هوشمند شده اند و محله کاشانی کنتورهای 

قدیمی دارد، بر اساس کارکرد سال گذشته 

مصرف کننده محاسبه می شود. یعنی اگر 

به شرکت برق منطقه مراجعه نشود، به طور 

سیستمی مبلغی به عنوان هزینه مصرف 

جریان برق محاسبه می شود. لطفا پیگیری 

کنید.» به دنبال پیگیری این درخواست 

شهروند، مدیر روابط عمومی شرکت توزیع 

کنتورهای  نیروی برق مشهد گفت: در 

هوشمند و دیجیتالی، میزان مصرف است 

ــر اوج مصرف  ــی کــه زمــان اوج مــصرف و غ

را مشخص می کند و این در حالی است 

که در کنتور مکانیکی فقط میزان مصرف 

محاسبه می شود. از لحاظ نرخ مصرف این 

دو کنتور هیچ تفاوتی ندارند. علیرضا کاشی 

افزود: افزایش مبلغ قبض به دلیل افزایش 

مصرف بیشتر جریان برق بوده است و میزان 

مصرفی که از الگوی مصرف ۳۰۰ کیلو وات 

در ماه در فصل تابستان بیشتر شود طبیعتا 

باید مبلغ بیشتری برای بهای قبض برق 

پرداخت کند.
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 در خیابان نماز ۱۳/۱ و نماز۲۱/۱ درخواست جمع آوری یک 

قلاده سگ ولگرد مطرح است.

 وسایل بازی کودکان در داخل بوستان، خیابان گلریز۷ دچار

نقص شده است. (درخواست رفع نقص)

 آبنمای داخل بوستان در بزرگراه سردار قاسم سلیمانی، کمپ

غدیر خراب و خاموش است. (درخواست رفع نقص)

 با توجه به سرعت زیاد خودروها در خیابان مفتح، حد فاصل

بانظر درخواست نصب  تقاطع شهید با میدان نبوت و 

سرعت گیر مطرح است.

،۱۲حجمی از نخاله در خیابان دایی۲۱. انتهای محمدی فر

داخل زمین بایر دپو شده است. (درخواست جمع آوری)

 سیستم آبیاری فضای سبز در خیابان اقدسیه، روبه روی

اقدسیه ۲۹، دچار نقص شده است. (درخواست رفع نقص)

 آوری پسماند هنگام در خیابان فتاح ۳۰، عوامل جــمــع 

جمع آوری کیسه های زباله از در منازل، آلودگی صوتی ایجاد 

می کنند. (انتقاد و تقاضای اخطار)

 به دلیل تصادف خودرو  ۹۵ پل هوایی در خیابان رسالت

تخریب شده است. (درخواست مرمت)

 چراغ های پایه کوتاه در معبر پیاده رو بولوار احمد آباد، نبش

تقاطع کلاهدوز خاموش است. (درخواست رفع نقص)

 در بولوار شهید حنایی۱۴، راکب گاری مدام در حال تفکیک

غیرمجاز مواد بازیافتی است. (درخواست اخطار)

 در آسفالت معبر سواره رو در بولوار شهید برونسی، روبه روی

بولوار گلدیس دارای چاله است. ( درخواست مرمت)

 دستگاه شارژ من کارت در ایستگاه اتوبوس در تقاطع بولوار

فرامرز عباسی و فردوسی خراب است. (درخواست رفع نقص)

 ه تا چهاررا  ۱۱ در بولوار خیام جنوبی، حدفاصل خیام

خیام، تعدادی از چراغ های روشنایی داخل بوستان خراب 

و خاموش و موجب نا امنی بوستان شده است. برای تأمین 

امنیت، درخواست رفع نقص روشنایی مطرح است.

 چشمه های سرویس بهداشتی در خیابان شاهد، بوستان

سیمرغ دچار گرفتگی شده است. (درخواست رفع مشکل)

     الو ۱۳۷؟

ستون «الو۱۳۷» صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

آسانسورها جای پله ها را می گیرند
«پله برقی پل  یلدا مهدوی|

هوایی سه راه راهنمایی پیگیری

خیلی وقت است که خراب 

شده و غیرفعال است. الان 

همان پله ها را هم جمع کرده اند. مردم 

و مخصوصا سالمندان از این پل هوایی 

ایــن میان جمع  استفاده می کردند. در 

کــردن پله ها بــرای مــردم چالش ایجاد 

می کند.» این پیام یکی از شهروندان 

مشهدی اســت. نازیلا اســدی مسئول 

ونقل  ــط عمومی ســازمــان حمل  بـ روا

و ترافیک شهرداری مشهد به این پیامک 

شهروند پاسخ می دهد. او در این ارتباط 

می گوید: بــرای پل های هوایی مشهد 

در حــال نصب آسانسورها هستیم. پل 

سه راه راهنمایی نیز یکی از این پل هاست 

که در دستور کار قرار گرفته است.

به گفته او پله های برقی پل سه راه راهنمایی 

نیز جمع شده است تا آسانسور نصب شود.

  شهرداری

،۵۳۶۴...۰۹۳۸- شهرداری منطقه

ــریــن  خــیــابــان گــلــریــز ۷ اصــلــی ت

ــوی  ــازار ملل و ک مــســیــر ازطــرف بـ

شهید آوینی  (عج) و  لزمان صاحب ا

بزرگراه شهید بابا نظر به سمت  و 

روز  گلشهر اســـت. تمــام شــب و 

راننده ها و اهالی محل درگیر ترافیک 

هستند. معمولا هم به درگیری بین 

انجامد. کاش مسئولان  مردم می 

مسیر  کمی توجه داشته باشند و 

را بازگشایی کنند. به خاطر دو ملک 

که در مسیر قرار دارند چندین سال 

است مــردم اعصاب خردی دارنــد.

شهرداری قول بازگشایی داده ، امادر 

عمل هیچ اتفاقی نیفتاده است.

،۵۹۷...۰۹۱۵- کندرو بزرگراه آزادی

سمت    ئم به ن قا ا صل مید فا حد

میدان استقلال به علت عرض بسیار 

کم در مقابل بولوار آموزگار دچار 

گره ترافیکی شده است و در ساعات 

زیادی انباشت خودروها مشاهده 

می شوند. لازم است مقداری از آیلند 

ورودی به کندرو در مقابل آزادی ۴۸ یا 

از عرض پیاده رو حاشیه بزرگراه کم و 

به مسیر کندرو افزوده شود.

 ــای ــوره ــت ــاک ــرا ف ــ مــیــلانــی- چ
خدمات درمانی طرف قرار داد بیمه 

مکمل شهرداری بعد از گذشت ۳ ماه 

هنوز پرداخت نشده است؟ 

ورزشی

 شهروند- کــاش هیئت اسکیت
ــرداری و حتی  ــه ــا ش ــی ب ــزن ــا رای ب

ــدس زمــیــن هــای بــدون  آســتــان ق

اختیار  در  استفاده را تجهیز کند و 

این  اسکیت سواران قــرار دهــد تا 

افراد در خیابان های پر خطر حرکات 

نمایشی و تردد انجام ندهند.

آموزش وپرورش

،شــهــرونــد- آمــــوزش و پــــرورش
در گزارشی در صفحه صدای مردم 

شــهــرآرا اعــلام کــرده بــود که برخی 

مدارس غیرانتفاعی  مبالغی که  از 

اولیا دریافت می کنند به خاطر  از 

ای است  های فــوق برنامه  برنامه 

که به اطلاع اولیا هم می رسد. یک 

آدرس اینترنتی هم در روزنامه شهرآرا 

اعلام کردید تا با مراجعه به آن سایت 

و ذکر نام مدرسه مبلغ قانونی دریافت 

شهریه برایمان مشخص شود . از این 

کار خوب تشکر می کنیم. من وارد 

سایت شدم و مبلغ شهریه مدرسه 

پسرم را استخراج کردم، اما مبلغ درج 

شده تا مبلغ وصولی مدرسه حدود سه 

میلیون تومان تفاوت قیمت داشت 

وقتی به مدرسه اطلاع دادم کاملا غیر 

شفاف گفتند این هزینه کلاس های 

تقویتی است . من اعتراض کردم پسر 

من که پنجشنبه ها تعطیل است. هر 

ونیم  روز هم ساعت مدرسه هفت 

ــم اعــلام شــده است. ــی ــا دوازده ون ت

ظهرها هم ساعت بیشتری  ز  بعدا

در مدرسه قرار نیست بمانند این مبلغ 

پس برای چیست؟ آموزش و پرورش 

عملا با لحاظ کلمه فوق برنامه دست 

مدارس را برای سرکیسه کردن اولیا 

باز گذاشته است. لطفا پیگیری کنید 

و اطلاع رسانی شفاف کنید.

 لطفا وضعیت سرویس - ر بدا کتا
. آیا امسال  مدارس را بررسی کنید 

فرزندان ما در یک  هم قــرار است 

پراید که گنجایش چهار مسافر را دارد 

شش نفره سوار شوند؟

شرکت برق

 شهروند- روشنایی خیابان کارگر
ــا ۲۲ و کــارگــر راضــی  راضـــی ۲ تـ

۱تا۱۱ بسیار ضعیف است.

پلیس فتا

 اوســو- دادســتــان محترم مشهد
و رئیس پلیس فتای استان خراسان 

ــوی، متولی نظارت شدید بر  رض

سایت های دیوار و آگهی های خلاف 

قانون این سایت مجازی، کدام نهاد 

است؟ متولی نظارت کیست؟

با ما در ارتباط باشید
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